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Interpelláció

Kövér László úrnak,

Az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az egyes házszabály i

rendelkezésekről szóló 10/2014. (II. 24.) OGY határozat 121 . §-a alapján interpellációt

kívánok benyújtani a külgazdasági és külügyminiszterhez, mint a tárgyban illetékes

minisztérium irányítójáho z

„Meddig lesz még fontosabb a 'történelmi csúcson' lévő szerb-magyar viszony, és ezzel

valójában Orbán Viktor európai ambícióinak kiszolgálása, mint a délvidéki magyarság

határozott, következetes védelme? ”

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr!

A vajdasági parlament június 19-ei ülésén született döntés arról, hogy november 25-e,

Délvidék elszakításának és az ezer éve ősei földjén él ő délvidéki magyar közössé g

kisebbségbe szorításának napja ünnepnap lesz a tartományban . Sőt, ugyanez a parlamenti

döntés még egyet rúgva a magyarságba, december Hét, Erdély elszakításának napját i s

vajdasági ünneppé tette a szerbiai románok kérésére .

A szerb-román magyarellenes összefogáson talán annyira meg sem lep ődünk, nem ez

az első példa rá a történelemben . Az azonban egészen mélyen felháborító, hogy a

legújabbkori kisantant döntését büszkén támogatta a magát a magyar közösség els ő számú –



sőt egyedüli – képviselőjének tartó Vajdasági Magyar Szövetség, a Fidesz hely i

fiókszervezete is. Igen, büszkén, hisz Pásztor István pártelnök már a szavazást megelőzően

bejelentette a helyi magyarságot meggyalázó döntést .

Miniszter úr, Ön több alkalommal elmondta, legutóbb a Nemzeti összetartozá s

bizottságának ülésén tavaly decemberben, hogy ha a délvidéki magyarságot jogsérelem éri ,

akkor azt majd a VMSZ jelzi . Remélem, ez után a gyalázatos döntés után már Ön is érzi, hog y

délvidéki szövetségesük nem hogy nem jelzi, de még partnert is a magyarellenes lépése k

meghozatalában .

Ennek fényében nyilván érthető , hogy a VMSZ továbbra sem jelzi Önöknek azt, amit

a Vajdasági Magyarok Demokratikus Közössége és a Magyar Mozgalom már számos

alkalommal megtett, hogy a Magyar Nemzeti Tanács jogköreinek súlyos sz űkítésére is készül

a szerb hatalom. Döntéshozatali jogkörei az MNT-nek már lényegében semmilyen ügybe n

nem maradnak, de a véleményezési jogkör is bizonyos területekre szűkülne, a nyelvhasználati

jogokat is korlátoznák, a pártvezetőket pedig diszkriminálnák a szervezet vezetéséb ől . És

akkor még csak a legdurvább példákat említettem .

De a VMSZ szerint nyilván az sem probléma, hogy továbbra is telepítik be a koszovó i

muszlim, albán cigány migránsokat a délvidéki magyarlakta településekre, többek köz t

Martonosra . De ez ellen valahogy Önök sem emelték eddig fel a szavukat, ami finoma n

szólva is mélyen felháborító a magyarországi migránsellenes kormánypropagandát látva is .

A fentiek alapján kérdezem Miniszter Urat :

Mi a Kormány véleménye a VMSZ és a szerb hatalom újabb gyalázatos döntéséró7 ,

Délvidék elszakításának ünnepnappá tételéró7? Budapesti sugallatra döntött a

VMSZ az igen mellett, mint ahogyan azt sokan sjtik ?

Mikor lépnek végre fel a nemzeti tanácsok jogköreinek bővítése érdekében? Miért

nem tiltakoznak, ha e hatásköröket a szerb hatalom csorbítani szándékozza ?

Miért hallgat a Kormány a délvidéki magyar falvakba történ ő koszovói cigány

betelepítésekró7, ezzel pedig az etnikai viszonyok er őszakos megváltoztatásáról ?

Budapest, 2017 . június 20 .
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